
Sayfa 2'de

Yunusemre 
Belediyesi, genç 
sporcular için bir 
sosyal tesis 
projesini daha 
hayata geçiriyor.

Düzce’de düzenlenen 
Ümitler 1. Ligi 2. Etap 
Müsabakalarında Manisa 
Büyükşehir Belediyespor 
judo takımı önemli bir 
başarıya imza attı. Yeşil-
beyazlı judocular, 18 
müsabakanın 15 inden 
galip çıkmayı başararak 
Türkiye 3.sü oldu.                        
Sayfa 11'de

Manisa Büyükşehir Belediyesi, MASKİ Genel Müdürlüğü ve Selendi, Alaşehir, Salihli ile 
Turgutlu belediyeleri tarafından kazandırılan eserlerin toplu açılış ve temeli, MHP Genel 
Başkanı Devlet Bahçeli'nin katılımlarıyla törenle gerçekleştirilecek.     Sayfa 2'de
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Sayfa 3'de

Sayfa 7'deYunusemre Genç Sporculara 
Yeni Bir Tesis Kazandırıyor

Sayfa 2'de

Judoda Türkiye Derecesi

Akhisar’ın Mahalleleri 

Yenileniyor

Büyükşehir Belediyesi Muhtarlıklar Daire Başkanı 
Ersoy Arslan, Akhisar ilçesine bağlı Kobaşdere, 
Hacıosmanlar ve Akkocalı mahallelerini ziyaret etti.

Sayfa 6'da

Belediye Personeline 
İleri Sürüş Eğitimi Verildi

Turgutlu Belediyesi, 
hizmet içi eğitim 
seminerleri kapsamında 
İçişleri Bakanlığının 5839 
sayılı yazısı kapsamında 
belediye bünyesinde şoför 
kadrolarında bulunan ve 
şoför olarak 
görevlendirilen personele 
güvenli sürücülük ve yol 
güvenliği konusunda 
eğitim verdi.

Ahmet Şafak Konseriyle 
Coşku İkiye Katlanacak

Milliyetçi Hareket Partisi 
(MHP) Genel Başkanı Dr. 
Devlet Bahçeli, 23 Kasım 
Perşembe günü Turgutlu’da 
açılış ve temel atma törenine 
katılacak. Manisa Büyükşehir 
Belediyesi ve Turgutlu 
Belediyesi’nin 297 Milyon 
TL’lik 81 projesinin açılış ve 
temel atma töreni öncesinde 
sevilen sanatçı Ahmet Şafak 
vereceği halk konseriyle 
Turgutlularla buluşacak. 
Turgutlu Belediye Başkanı 
Turgay Şirin de coşkunun 
ikiye katlanacağı konser ve 
törene tüm Turgutlu halkını 
davet etti.

Sayfa 4'de

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın Talimatıyla 
Göksu’nun Tedavisi Ankara’da Başladı
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'ın 3 Kasım'da 
gerçekleştirilen Manisa'daki toplu 
açılış töreninde yanına giderek 
içten sarılmasıyla gündeme gelen 
Göksu Ebrar Keleş için gerekli 
olan sağlık tedavisi 
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın 
talimatı AK Parti Manisa 
Milletvekili Selçuk Özdağ’ın 
girişimleri ve takibi sonucunda 
Hacettepe Üniversitesi 
Hastanesinde başlatıldı.

Sayfa 3'de

Somalili Hasta 
 Şifa Buldu

MCBÜ Hafsa Sultan Hastanesinde

Her iki ayağındaki atardamar tıkanıklığı nedeniyle 
yürüyemeyen ve sağ ayakta kangren bulunan Somalili 
hasta, Manisa Celal Bayar Üniversitesi Hafsa Sultan 
Hastanesi Kalp ve Damar Cerraihi Kliniğinde tedavi 
edilerek sağlığına kavuştu.

Sayfa 8'de

248 Proje 803 Milyon Liralık Yatırımlar Açılıyor
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İşte MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli'nin 
programı ve program akışı

MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli, 23 Kasım 
Perşembe günü Manisa'ya gelerek Manisa 
Büyükşehir Belediyesi, MASKİ Genel Müdürlüğü, 
Selendi, Alaşehir, Salihli ve Turgutlu belediyelerinin 
kazandırdığı yatırımların toplu açılış törenini 
gerçekleştirecek. Tüm Manisalıları 23 Kasım 
Perşembe günü gerçekleştirilecek olan toplu açılış ve 
temel atma törenlerine davet eden Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün, 4 ilçede 
803 milyon liralık yatırımla 248 projenin açılışlarının 
yapılacağını ve temelinin atılacağını söyledi.
MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli'nin Manisa 
Programı

MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli, saat 
11.15'te Manisa'da olacak. Selendi ilçe girişinden 
karşılanacak olan Devlet Bahçeli'nin Manisa programı 
ise şu şekilde:

11.30 Selendi Belediyesini 
Ziyaret

12.00 Selendi Kent Meydanı 
Toplu Açılış Töreni

13.30 Alaşehir Belediyesini 
Ziyaret

14.00 Alaşehir Demokrasi ve 
Cumhuriyet Meydanı Toplu Açılış 
Töreni

15.30 Salihli  Belediyesini 
Ziyaret

16.15 Salihli Kent Meydanı Toplu 
Açılış Töreni

17.30 Turgutlu Belediyesini 
Ziyaret

18.15 Turgutlu Demokrasi 
Şehitleri Meydanı Toplu Açılış Töreni

19.15 Turgutlu'dan Ankara'ya 
Hareket

Yunusemre Genç Sporculara Yeni Bir Tesis Kazandırıyor
Sporu ve sporcuyu her 
daim destekleyen 
Yunusemre Belediyesi, 
ilçede hayata geçirdiği 
çalışmalar ile 
vatandaşların takdirini 
kazanıyor.

    İlçede birçok spor 
tesisi açan Yunusemre 
Belediyesi, Muradiye 
Altyapı Tesisleri’nin futbol 
sahasının yanındaki 
alanda yeni bir sosyal 
tesis yapıyor. İçerisinde 
çeşitli kursların verileceği 
derslikler, kafeterya, 
soyunma odalarının 
bulunduğu tesisi 
Yunusemre Belediyespor 
Başkanı Arif Alkan, Spor 
İşleri Müdürü Cengiz 
Şişmanlar ile birlikte 
inceleyen Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, tesisin 
kısa bir süre içerisinde 
hizmete açılacağını 
söyledi. Başkan Çerçi 
konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “Muradiye 
Altyapı Tesisleri’nin futbol 
sahası yanında bulunan 
alanda yapımına 
başladığımız tesisimizin 
inşaatı hızla sürüyor. Bu 
tesisimizin içerisinde 
sporcularımızın 
faydalanabileceği 
giyinme kabinleri, çeşitli 
kursların verileceği 
derslikler, sinema ve 
televizyon gibi birçok 
alanda faydalanılacak bir 
sosyal tesisi kısa süre 
içerisinde 
vatandaşlarımızın 
hizmetine 
kazandıracağız” dedi.

(Haber Merkezi)

Yunusemre 
Belediyesi, 
genç 
sporcular 
için bir 
sosyal tesis 
projesini 
daha hayata 
geçiriyor.

Yunusemre’de Çocuk Hakları Günü Farkındalık Şenliği
Yunusemre Belediyesi Spor İşleri 
Müdürlüğü, Yunusemre 
Belediyespor ve Murat Germen 
Futbol Okulları ortaklığıyla 20 Kasım 
Dünya Çocuk Hakları Günü futbol 
şenliği düzenlendi. 6 takımın 
katıldığı şenlikte Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, 
genç sporcuları yalnız bırakmadı.

20 Kasım Dünya Çocuk Hakları 
Günü dolayısıyla Yunusemre 
Belediyesi Spor İşleri Müdürlüğü, 
Yunusemre Belediyespor ve Murat 
Germen Futbol Okulları tarafından 
futbol şenliği düzenlendi. 
Yunusemre Belediyespor Muradiye 
Altyapı Tesislerinde gerçekleştirilen 
etkinliği Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, AK Parti 
Yunusemre İlçe Başkanı Zafer 
İkinci, Yunusemre Belediyespor 
Kulübü Başkanı Arif Alkan, Belediye 
Spor İşleri Müdürü Cengiz 
Şişmanlar, Murat Germen Futbol 
Okulları Başkanı Fatih Yılmaz, daire 
müdürleri, veliler ve sporseverler 
katıldı. Karşılaşmaları izleyen 
Başkan Çerçi ve beraberindekiler 
sporculara moral verdi.Etkinlikte 
çocuklara seslenen Başkan Çerçi, 
“Herşey siz çocuklarımız için. 
Geleceğimiz sizsiniz, belediye 

çocuklarımıza önem veriyoruz. Asıl olan bu 
çocuklara yapılan yatırımdır. Yunusemre 
Belediyespor bünyesinde bin 800 lisanslı 
sporcumuz var. Sadece futbolda yaklaşık 
300 sporcumuz var. 15 farklı branşımız var. 
Yaz döneminde bu sayı daha da artıyor. Spor 
tesislerimizin sayısını arttıracağız. Amacımız 
bütün çocuklarımıza sporu sevdirmek. 
Biliyoruz ki insanımıza hizmet, geleceğimize 
hizmet, milletimizin, devletimizin bekası için 
bu çocuklara yatırım. Tekrar teşekkür ediyor; 
tüm çocuklarımızın 20 Kasım Dünya Çocuk 
Hakları Günü’nü kutluyorum” diye konuştu.

6 takımın katıldığı şenlikte çocuk haklarına 
dikkat çekilirken; Yunusemre Belediyespor 
Kulübü Başkanı Arif Alkan, turnuvaya katılan 
sporculara teşekkür etti. 

  Alkan konuya ilişkin yaptığı açıklamada, 
“Yunusemre Belediyemizin Dünya Çocuk 
Hakları Günü dolayısıyla İzmir ve 
Manisa’daki spor kulüplerimizin katıldığı 
güzel bir etkinlik yaptık. Geleceğin büyükleri 
olan çocuklarımıza günün anısına kitap 
hediye ettik. Çok güzel bir turnuva oldu. 
Çocuklarımızın iyi eğitimli, ahlaklı, vatana 
millete hayırlı nesiller olarak yetiştirmeyi 
hedefliyoruz. Bu etkinliğimize katılan başta 
spor kulüpleri olmak üzere, velilerimize, 
öğrencilerimize çok teşekkür ediyoruz. Bizleri 
bu imkanı sağlayan belediye Başkanımız Dr. 
Mehmet Çerçi’ye teşekkür ediyorum” diye 
konuştu.

(Haber Merkezi)

Judoda Türkiye Derecesi Düzce’de düzenlenen Ümitler 1. 
Ligi 2. Etap Müsabakalarında 
Manisa Büyükşehir Belediyespor 
judo takımı önemli bir başarıya 
imza attı. Yeşil-beyazlı judocular, 
18 müsabakanın 15 inden galip 
çıkmayı başararak Türkiye 3.sü 
oldu.
Türkiye Judo Federasyonu’nun 2017 
yılı faaliyet programında yer alan 
Ümitler 1. Ligi 2. Etap Final 
müsabakaları 16-18 Kasım tarihleri 
arasında Düzce ilinde düzenlendi. 
Müsabakalarda Manisa Büyükşehir 
Belediyespor Kulübü’nün judo takımı 
başarılı performanslarıyla göz 
doldurdu. Yeşil-beyazlı sporcular lig 
boyunca yaptıkları 18 müsabakanın 
15’inden galip ayrılarak 45 puana 
çıkmayı başardı. Manisa Büyükşehir 
Belediyespor bu sonuçla ligi 3. 
sırada tamamlayarak Türkiye 3.’sü 
oldu.

Yeşil Beyazlı Takımı Temsil Eden Başarılı Sporcular

Emre Acar
Kenan Şayık
Mert Gülgönül
Niyazi Gökçen
Batuhan Koçak
Berke Çırpan
Oğuzhan Pehlivan
Mehmet Sinan Ertem
Ömer Mert Karaca
Batuhan Coşkun
Abidin Karabulut
Oğulcan Havutçu
Mert Şişmanlar
Zeynep Ayın
Bahar Gülmak

Fidan Ögel
Leyla Arslan
Buketnur Karabulut
Çağla Serdar
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Alaşehir, Salihli ile Turgutlu belediyeleri tarafından kazandırılan eserlerin toplu 
açılış ve temeli, MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli'nin katılımlarıyla törenle 
gerçekleştirilecek. 
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HAFTALIK-SİYASİ-AKTÜEL

Yunusemre ilçesine ait emlak ve 
işyerlerine yönelik çevre temizlik 
vergisinin 2. taksit ödemeleri 
başladı. Mükellefler ödemelerini 
30 Kasım Perşembe Günü mesai 
bitimine kadar yapabilecek. 
Yunusemre Belediyesi tahsilât 
servisi, hafta içi ödeme imkânı 
bulamayan vatandaşlar için hafta 
sonu da mesai yapacak.

Her yıl iki taksit olarak tahsil 
edilen emlak ve çevre temizlik 
vergilerinin ikinci taksit ödemeleri 
başladı. Ödemelerin 30 Kasım 
Perşembe Günü’ne kadar devam 
edeceğini dile getiren Yunusemre 
Belediyesi

Mali Hizmetler Müdürü Sevinç 
Kibar, vatandaşların herhangi bir 
mağduriyet yaşamaması için 
ödemelerini son güne 
bırakılmamasını istedi. 

   Kibar, hafta içi vergisini ödeme 
imkanı bulamayan mükellefler için 
belediye tahsilat servisinin hafta 
sonu da mesai yapacağını 
belirterek, “Belediyemizde emlak 
ve işyerlerine yönelik çevre 
temizlik vergisinin 2. taksit 
ödemeleri başladı. 
Vatandaşlarımız ödemelerini 
Halkbank şubeleri, belediye 
tahsilat servisimize nakit ya da 
kredi kartıyla

yapabileceği gibi e-belediye 
sistemi üzerinden kredi kartıyla da 
yapabilirler. 30 Kasım 2017 
Perşembe tarihinden sonra 
yapılacak ödemelerde emlak ve 
işyerlerine ait Çevre Temizlik 
Vergisi’ne gecikme faizi 
uygulanacaktır. Mükelleflerin 
mağdur olmamaları, cezalı duruma 
düşmemeleri adına vergilerini 30 
Kasım Perşembe günü mesai 
bitimine kadar ödemeleri 
gerekmektedir. Tahsilât servisimiz 
hafta içi ödeme imkânı bulamayan 
vatandaşlar için hafta sonu da tam 
mesai yapacak.” dedi.

(Haber Merkezi)

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası Bülent Koşmaz 
Hizmet Binası’nda gerçekleşen toplantıya Manisa 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Adnan Erbil, Manisa Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ali Bankoğlu, 
TOBB MEYBEM A.Ş. Genel Müdürü Ahmet Saygın 
Baban, Manisa iş dünyasının temsilcileri ile İş Sağlığı 
ve Güvenliği Uzmanları katıldı.

Toplantının açılış konuşmasını yapan Manisa Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Adnan 
Erbil, ‘Bildiğiniz üzere, 21/09/2006 tarihinde kabul 
edilen, 5544 sayılı mesleki yeterlilik kurumu kanunu 
ile tehlikeli ve çok tehlikeli işlerde çalışanların, bilgi, 
beceri ve yetkinliklerinin ulusal yeterliliklere ve 
standartlara uygunluğunun ölçülmesi ve 
değerlendirilmesi amacıyla Mesleki Yeterlilik Belgesi 
almaları zorunlu hale getirildi. Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanlığı tarafından, 26 Eylül 2017 tarihli 
ve 30192 sayılı resmi gazetede yayımlanarak yayım 
tarihi itibariyle yürürlüğe giren ‘MeslekiYeterlilik 
Kurumu(MYK) Mesleki Yeterlilik Belgesi zorunluluğu 
getirilen mesleklere ilişkin tebliğ 2017/1’ ile 33 
meslekte daha MYK Mesleki Yeterlilik Belgesi 
zorunlu hale getirilmiş ve böylece daha önce 
belirlenen 48 meslek ile birlikte MYK Mesleki 
Yeterlilik Belgesi zorunluluğu getirilen meslek sayısı 
81’e çıkartılmıştır. 33 meslek için tebliğin yayım 
tarihinden itibaren on iki ay sonra yani 25.09.2018 
tarihinden sonra ise MYK Mesleki Yeterlilik Belgesi 
olmayan kişiler çalıştırılamayacaktır. 

Çalışma ve İş Kurumu İl Müdürlüğü müfettişleri 
tarafından yapılacak denetimlerde, işyerlerinde bu 
belgeye sahip olmayan kişilerin çalıştırıldığının tespit 
edilmesi halinde her bir çalışan için 527 Türk lirası 
idari para cezası uygulanacağından, belge 
zorunluluğu kapsamında yer alan mesleklerde 
faaliyette bulunan iş yerlerimizin, çalışanlarına 
mesleki yeterlilik belgesi aldırabilmeleri için,

mesleki yeterlilik kurumu tarafından yetkilendirilmiş 
belgelendirme kurumlarına başvurmaları önem arz 
etmektedir. TOBB MEYBEM A.Ş. de, bu 
yetkilendirilmiş mesleki yeterlilik ve belgelendirme

Şehzadeler 
Belediye 
Başkanı 
Ömer Faruk 
Çelik, AK 
Parti İl 
yönetim 
Kurulu 
toplan tısına 
katılarak 
Şehzadeler 
Belediyesini
n çalışmaları 
ve ilçeye 
yapılacak 
olan 
yatırımlar ile 
alakalı 
yönetim 
kurulu 
üyelerine 
sunum yaptı.

Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk 
Çelik, AK Parti İl yönetim 
Kurulu toplan tısına 
katılarak Şehzadeler 
Belediyesinin çalışmaları 
ve ilçeye yapılacak olan 
yatırımlar ile alakalı 
yönetim kurulu üyelerine 
sunum yaptı.

Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk 
Çelik, her hafta olağan 
olarak yapılan AK Parti İl 
yönetim Kurulu 
toplantısının konuğu oldu. 
İl Başkanı Berk Mersinli 
başkanlığında yapılan 
toplantıya katılan Başkan 
Çelik, yönetim kurulu 
üyelerine tatlı ikramında 
bulundu.

Şehzadeler Belediye 
Başkanı Ömer Faruk 
Çelik’ in Manisa’ da AK 
Parti siyasetinde önemli 
bir yere sahip olduğunu 
ifade eden AK Parti 
Manisa İl Başkanı Berk 
Mersinli “Öncelikle 
toplantımıza katılarak 
bizleri bilgilendiren değerli 
Belediye Başkanımıza 
çok teşekkür ediyorum.

 Şehzadeler Belediye 
Başkanımız gerçekten de 
17 ilçe belediyesi 
arasında yaptığı 
çalışmalarla taraflı 
tarafsız her kesimin 
beğenisini ve takdirini 
toplaya bilmiştir. 
Şehzadeler ilçesinde 
ikamet edipte başka 
partilere gönül vermiş 
olan birçok insanın takdir 
ettiği bir belediye 
başkanımız. Teşkilat 
kökenli olması nedeni ile 
de gerçekten de teşkilat 
ile uyumlu bir çalışma 
sergiliyor. Kısıtlı 
imkânlarla göreve 
başlamalarına rağmen 
Şehzadeler ilçesinde 
başarılı hizmetlere imza 
atıyorlar. Bundan sonra 
da aynı şekilde güzel 
hizmetler etmeye devam 
edeceğine inanıyorum” 
dedi.

“TEŞKİLATIMIZ İLE 
UYUMLU 
ÇALIŞIYORUZ”

Şehzadeler Belediyesi 
olarak imkânsızlıklar 
içerisinde bir belediye 
kurduklarını ifade eden

bmymustafa@gmail.com

TÜRK ORDUSU'NUN 
            GÜCÜ

Hiç tasvip etmediğim hep Söylenen bir söz var ''Türk'ün Türk'ten başka dostu yoktur diye. Bu 
sözün yalnız kaldınız psikolojisi verilmek maksadıyla bilinçli ve art niyetli olarak çıkarıldığını 
düşünüyorum. Aksine dünya'da Ülkemiz kadar sevilen ikinci bir ülke yoktur. Türki 
Cumhuriyetler, Balkanlar,                                              Uzakdoğu ve arap yarımadasında bir 
çok ülke ile dostane ilişkilerimiz mevcut. Tabiî ki dünyanın en önemli ülkeleri de dahil olmak 
üzere ciddi sayıda düşmanlık besleyen ülkelerde mevcut. O yüzden ülkemiz hem ekonomisiyle 
hemde askeri kuvvetiyle daima güçlü olmak zorunda.
        Peki, ne kadar güçlüyüz? 
        Ekonomik gücümüz le ilgili en net gösterge, dünyanın 18. büyük ekonomisi 
olduğumuzdan G20'de bulunmamızdır. 
       Gelelim asıl konumuza. Askeri gücümüz ne kadar?
       Nato'da İkinci büyük orduyuz. Fakat bu asker sayısı ile ilgili bir durum. Peki 
hava,kara,deniz kuvvetlerimiz ne kadar teknik donanıma sahip ve ne kadar sayıda gemi, uçak, 
füze var? 
       Son dönem adı çok duyulan fırtına ve panter obüs topları'na kısaca değineyim. Şu an en 
güçlü ve modern orduların elinde bulunan obüslerle aynı hatta bazı özellikleriyle daha üstün 
olan bir obüs toplarına sahibiz. Şöyle diyenleri duyar gibiyim '' ne obüs topu millet füze atıyor 
bununla mı övüneceğiz''Bu söylem çok yanlış dünya ordularının tümünde aktif olarak 
kullanılır ayrıca füze sistemlerine göre ucuzdur, ciddi vuruş güçleri vardır. Fırtına ve panter 
obüsleri güdümle 40 km den hedefi görmeden nokta atışı ile vurmaktadır.
       Gelelim Hava Kuvvetlerimize. 354 adet avcı savaş uçağı olmak üzere toplam  419 
uçağımız mevcuttur. Özellikle C ve D sınıfı olan F16 ları lisanslı olarak olsada kendimiz 
ürettik, hatta Mısır'a 46 adet F16 satmıştık.
Birde konusu çok geçen bir mevzuya açıklık getirmek istiyorum.Amerika, İsrail istese 
uçaklarımızı kilitler ateş açamaz hale getirir uçan teneke olurlar gibi bir mevzu var bu sav 
ülkemiz uçakları için geçerli değil. Çünkü Aselsan IFF denen dost düşman ayırımı yapan 
yazılımı yerli olarak üretti ve tüm F16 larımızda bu sistem aktif halde bulunmaktadır. Pilot 
kalitemiz ve teknik alt yapımızla hava kuvvetlerimiz dünyanın en önde gelen hava 
kuvvetlerindendir.
Ayrıca mevcut sabit radarlarımıza ek olarak 7-24 görev yapan 4 adet awacs uçağı gelişmiş 
radar teknolojisi ile ülkemize gelecek her türlü saldırıyı sınırımıza yüzlerce kilometre önceden 
tesbit edebeliyor. (Bu teknoloji dünyada sadece bir kaç ülke de mevcut) Örnek: Yunanistandan 
kalkan bir uçağın hangi model olduğu, hangi saat hangi havalimanından kalktığı saniye saniye 
ordumuz tarafından takip ediliyor.(İlgi duyanlar Genelkurmay başkanlığı sitesinden takip 
edebilirler.)

Başkan Çelik AK Parti Yönetim Toplantısına Katıldı

 Şehzadeler Belediye Başkanı 
Ömer Faruk Çelik “Şehzadeler 
Belediyesi olarak imkânsızlıklar 
içerisinde başlattığımız 
hizmetlerimizi bugün çok şükür 
Şehzadelerin her köşesine 
rahatlıkla ulaştıra biliyoruz.
2014 yılında Kaymakamlık ile 
aynı binada başladığımız 
Belediyecilik hizmetlerine bugün 
bulunduğumuz belediye 
binamızda devam ediyor ve 
halkımıza en iyi şekilde 
hizmetlerimizi veriyoruz. 
Hizmetlerimizi yaparken hem 
halkımız ile iç içe oluyor hem de 
teşkilatımız ile uyumlu bir 
çalışma sergiliyoruz. Bugüne 
kadar olduğu gibi bundan sonra 
da Şehzadelerimizin tamamına 
bütçemizin el verdiğince en 
verimli şekilde hizmetlerimizi 
sürdüreceğiz.Teşkilatın için gelen 
biri olarak teşkilatların önemini 
çok iyi biliyorum. Bu nedenle 
teşkilatımız ile uyumlu bir 
çalışma sergiliyoruz” dedi.

Şehzadeler Belediye Başkanı 
Ömer Faruk Çelik, konuşması 
esnasında Şehzadeler Belediyesi 
olarak bugüne kadar yapmış 
oldukları hizmetler ile yapılması 
planlanan projeler hakkında 
bilgiler verdi.
(Haber Merkezi)

Emlak Verginizi Ödemeyi Unutmayın

Ahmet Şafak Konseriyle Coşku İkiye Katlanacak

Turgutlu 23 Kasım Perşembe günü MHP Genel Başkanı Dr. Devlet Bahçeli’nin katılacağı 
81 proje ve 297 milyon liralık yatırımların temel atma ve açılış törenine hazırlanıyor. 
Tören öncesinde sevilen sanatçı Ahmet Şafak’ın alanda bir konser vereceğini belirten 
Turgutlu Belediye Başkanı Turgay Şirin, “Sayın Genel Başkanımız Dr. Devlet Bahçeli’nin 
teşrif edeceği, Manisa Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın Cengiz Ergün ile birlikte 
15 Temmuz Demokrasi Şehitleri Alanı’nda gerçekleştireceğimiz 81 proje ve 297 Milyon 
TL’lik liralık yatırımların temel atma ve açılış töreni öncesinde sevilen sanatçımız Ahmet 
Şafak Turgutlulu hemşerilerimizle buluşacak. Değerli sanatçımız Ahmet Şafak’ın 
birbirinden güzel parçalarıyla renklenecek törenimizde Turgutlumuz’da bir bayram havası 
yaşayacağız. Tüm halkımızı 23 Kasım Perşembe günü 15 Temmuz Demokrasi Şehitleri 
Alanı’nda saat 16:30’da başlayacak Ahmet Şafak konserimize, hem de saat 18:00’de 

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Genel Başkanı Dr. 
Devlet Bahçeli, 23 Kasım Perşembe günü 
Turgutlu’da açılış ve temel atma törenine katılacak. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi ve Turgutlu 
Belediyesi’nin 297 Milyon TL’lik 81 projesinin açılış 
ve temel atma töreni öncesinde sevilen sanatçı 
Ahmet Şafak vereceği halk konseriyle Turgutlularla 
buluşacak. Turgutlu Belediye Başkanı Turgay Şirin 
de coşkunun ikiye katlanacağı konser ve törene tüm 
Turgutlu halkını davet etti.

Manisa TSO’da Mesleki
 Yeterlilik Sistemi Anlatıldı

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası üyelerine yönelik eğitim faaliyetlerine bir 
yenisini daha ekledi. Odanın Kasım ayı faaliyet programı kapsamında 
Manisa Ticaret ve Sanayi Odası’nın ev sahipliğinde, Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği (TOBB) Mesleki Yeterlilik ve Belgelendirme Merkezleri A.Ş. 
(MEYBEM) Genel Müdürü Ahmet Saygın Baban’ın sunumuyla “Mesleki 
Yeterlilik Sistemi’’ hakkında bilgilendirme toplantısı düzenlendi.

merkezlerinden birisidir. Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB) tarafından sınav ve belgelendirme 
merkezi olarak kurulan TOBB MEYBEM A.Ş., 81 il ve 
160 ilçede bulunan oda ve borsaların işbirliğiyle

sınav ve belgelendirme hizmetlerini tüm Türkiye'de 
vermektedir. TOBB MEYBEM, tehlikeli ve çok 
tehlikeli işlerden olan inşaat, asansör, metal, makina 
ve otomotiv sektörlerinde, 31 ulusal yeterlilikte sınav 
ve belgelendirme hizmeti sunmaktadır. Nitekim 
odamız üyeleri, Etkin Plastik Kalıp Sanayi ve Ticaret 
a.ş. ile Kral Tekstil Örme Sanayi ve Ticaret Limited 
Şirketi’nin çalışanları MEYBEM tarafından 
düzenlenen makina bakımcı mesleki yeterlilik 
sınavlarında başarılı olarak Mesleki Yeterlilik 
Belgelerini almaya hak kazanmışlardır. Toplantının 
sonunda kendilerine belgelerini sizlerin huzurunda 
takdim edeceğiz. Düzenlemiş olduğumuz bu toplantı 
ile siz değerli üyelerimizin, mesleki yeterlilik belgesi 
başvuru süreci, belgelendirme kapsamdaki sektörler, 
istihdam teşvikleri, sınav ve belgelendirme sistemi ile 
cezai yaptırımlar hakkında bilgi sahibi olmasının 
önemli olduğunu düşünüyoruz. Kaldı ki,

yetkilendirilmiş sınav ve belgelendirme kuruluşlarının 
gerçekleştireceği sınavlarda başarılı olan 
kursiyerlerin 31.12.2017 yani bu yıl sonuna kadar 
sınav ücretleri ile belge masraflarının tamamı, 
01.01.2018 tarihinden 31.12.2019 tarihine kadar ise 
sınav ücretleri ile belge masraflarının yarısı işsizlik 
sigortası fonundan karşılanmaktadır. Bu bağlamda, 
tehlikeli ve çok tehlikeli işlerde faaliyette bulunan 
üyelerimizin hem mağduriyet yaşamamaları hem de 
söz konusu teşviklerden faydalanmaları adına bir an 
önce odamıza başvuruda bulunarak çalışanlarına 
mesleki yeterlilik belgelerini aldırmaya davet 
ediyorum’ dedi.

Konuşmanın ardından gerçekleşen bilgilendirme 
toplantısında, MEYBEM Genel Müdürü Ahmet 
Saygın Baban, Mesleki yeterlilik belgesi başvuru 
süreci, belgelendirme kapsamdaki sektörler,istihdam 
teşvikleri, sınav ve belgelendirme sistemi ile cezai 
yaptırımlar hakkında detaylı bilgiler vererek 
katılımcılardan gelen soruları cevaplandırdı.

Toplantının son bölümünde ise Manisa Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Adnan Erbil ve 
Manisa Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ali Bankoğlu, MEYBEM tarafından 
düzenlenen Makina Bakımcı Mesleki Yeterlilik sınavlarını başarıyla tamamlayan Etkin Plastik Kalıp Sanayi 
ve Ticaret A.Ş. ile Kral Tekstil Örme Sanayi ve Ticaret Limited Şirketi’nin çalışanlarına Mesleki Yeterlilik 
Belgelerini verdiler.
(Haber Merkezi)
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Zeytin Başkentine Çevreci Yatırım
Uluslararası Zeytin Konseyi 
tarafından geçen yıl ilki 
kutlanan 25 Kasım Dünya 
Zeytin Günü'ne yine Akhisar 
damga vuracak. Akhisar 
Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Alper Alhat, 
zeytindeki başarılarını 
zeytinyağına da taşıdıklarını 
belirterek, “Mükemmel 
yağlar ürettik” dedi. Alhat, iki 
gün sürecek etkinliklerde, 
sektörde konuşulmayanların 
konuşulacağını söyledi.

Türkiye'de 14 milyon zeytin 
ağacıyla sektörün amiral 
gemisi Akhisar, 25 Kasım 
Dünya Zeytin Günü'nü çeşitli 
etkinliklerle kutlayacak. 24 
Kasım'da Zeytine Minnet 
Yürüyüşü ile başlayacak 
kutlamada ayrıca Akhisar 
Belediyesi Fuaye Salonu'nda 
zeytin ve zeytinyağı ile ilgili 
resim sergisi açılacak. 25 
Kasım'da ise Taş Konak’ta 
zeytinlerin altında 
gerçekleşecek etkinliklerde 
zeytinin sağlık için olan 
önemine dikkat 
çekilecek.Programının 
uyması halinde Gıda Tarım 
ve Hayvancılık Bakanı 
Ahmet Eşref Fakıbaba ile 
Bakan 

Yardımcısı Mehmet Daniş'in 
de katılmasının beklendiği 
etkinlikte, merkezi 
İspanya'da olan Uluslararası 
Zeytin Konseyi temsilcileri 
başta olmak üzere Ayhan 
Sicimoğlu'ndan Sahrap 
Soysal'a kadar bir çok ünlü 
de yer alacak. Zeytinyağı 
yarışmasıyla renklenecek 
kutlamalar ayrıca 
düzenlenecek panele de ev 
sahipliği yapacak.

BU PANEL SEKTÖRE IŞIK 
TUTACAK
Akhisar Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Alper Alhat, “Üreticiden 
Tüketiciye Zeytinyağı” 
konulu panelde, sektörde hiç 
konuşulmayanların 
konuşulacağını söyledi. 
Alhat, “Zeytinyağının 
tüketiciye neden bu kadar 
pahalıya gittiğini 
konuşacağız” dedi. 
Akhisar'ın erken hasat 
kapsamında soğuk sıkımları 
da başarıyla tamamladığını, 
domat ve uslu tipi zeytin 
hasadının sona erdiğini, 
trilyenin yıl sonuna kadar 
süreceğini ifade eden Alhat, 
bu yıl önemli bir fark 
yarattıklarına

 da dikkat çekti. Alhat şöyle 
devam etti:KUSURSUZ
“Biz Türkiye'de sofralık zeytinin 
yüzde 70'ini üretiyoruz. 
Kalitemiz nedeniyle de sektöre 
yön veren bir şehiriz. Şimdi de 
yine aynı yüksek kalitede 
zeytinyağı elde etmeye 
başladık. Erken hasat soğuk 
sıkımlara yönelik ilk numune 
analizlerinde asit oranı yüzde 
0.2 (2 Dizem) altında çıktı. 
Bunun anlamı kusursuz yağ 
demektir. Artık zeytinyağım 
Akhisar'dan demek 'Ben kaliteli 
zeytinyağ tüketiyorum' 
demekle eşdeğer. Akhisar 
zeytinyağı demek güven 
demek”
HER GÜN HER ÖĞÜN
Zeytin ve zeytinyağında en 
önemli konunun “Tüketim” 
olduğunu belirten Alhat, 
“Sağlıklı nesiller 
yetiştirebilmemiz için herkesin 
daha duyarlı olması lazım. 
Zeytin ve zeytinyağını 
kullanmamız gerekiyor. En iyi 
karbonhidratlardan biridir. 
Bunu ille de doktorunuzun 
söylemesine gerek yok. Her 
gün her öğün zeytin ve 
zeytinyağı tüketerek sağlıklı 
kalabilirsiniz” diye konuştu.

(Haber Merkezi)

Uluslararası Zeytin Konseyi tarafından geçen yıl ilki kutlanan 25 Kasım Dünya Zeytin Günü'ne yine Akhisar damga 
vuracak. Akhisar Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Alper Alhat, zeytindeki başarılarını zeytinyağına da 
taşıdıklarını belirterek, “Mükemmel yağlar ürettik” dedi. Alhat, iki gün sürecek etkinliklerde, sektörde konuşulmayanların 
konuşulacağını söyledi.

Manisa Gördesliler Dernek 
(GÖRDER) Başkanı Uğur 
Çağlayan ve Dernek yönetim 
kurulu üyeleri  Manisa'nın 
Şehzadeler ilçesi  Dinçer 
Mahallesi 2602 sokakta 
faaliyet gösteren 'Salon 
Reyhan  Fatoş kuaför'ü 
ziyaret etti.

Manisa Gördesliler Dernek  
Başkanı Uğur Çağlayan ve 
yönetim kurulu üyeleri 
Manisa'da ziyaretlerine 
devam ediyor. İşletmeciliğini  
Süleyman Arıkan ve Fatoş 
Arıkan'nın yaptığı Salon 
Reyhan    Fatoş Kuaföre 
ziyarette bulunan  Manisa 
Gördesliler Dernek  Başkanı 
Uğur Çağlayan ve yönetim 
kurulu üyeleri birlik beraberlik 
mesajı verdiler.

Memnuniyetini ifade ettiler

Salon Reyhan  Fatoş 
kuaförün işletmeciliği yapan 
Süleyman Arıkan ve Fatoş 
Arıkan  ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirdiler. 
Süleyman Arıkan "Bugün iş 
yerimize Manisa Gördesliler 
Dernek  Başkanı Uğur 
Çağlayan ve eşi Emine 
Çağlayan,  Gençlik kolları 
Başkanı Hüseyin Arslantaş,  
Dernek Başkan Yardımcısı, 
Dernek yönetim kurulu 
üyeleri ve çok sayıda dernek 
üyesi ziyaretimize geldi.

Mükemmel Zeytinden Mükemmel Zeytinyağı

Akhisar’ın Mahalleleri Yenileniyor

Büyükşehir Belediyesi 
Muhtarlıklar Daire Başkanı 
Ersoy Arslan, Akhisar 
ilçesine bağlı Kobaşdere, 
Hacıosmanlar ve Akkocalı 
mahallelerini ziyaret etti.

    Manisa Büyükşehir 
Belediyesi ve MASKİ Genel 
Müdürlüğünün mahallelerde 
yürüttüğü ve tamamladığı 
çalışmaları inceleyen Arslan, 
mahallelilere Başkan Cengiz 
Ergün’ün selamlarını da iletti.
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Muhtarlıklar Dairesi Başkanı 
Ersoy Arslan, Akhisar ilçesinde 
mahalle ziyaretleri yaptı. 
Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Akhisar Koordinatörü Doğan 
Ensivri ile birlikte ilk olarak 
altyapısı ve üst yapısı komple 
yenilenen Kobaşdere 
Mahallesi’ni ziyaret eden 
Arslan’ı Mahalle Muhtarı 
Burhan Aktürk karşıladı.Yapılan 
çalışmaların kendilerini oldukça 
mutlu ettiğini belirten Muhtar 
Aktürk, “Bundan iyisi olamaz. 
Köyümüzün ihtiyacı olan bu 
büyük çalışmayı bizlere 

 gönderen başkanımız 
Cengiz Ergün’e ve çalışma 
arkadaşlarımıza, ekiplere 
çok teşekkürler. 

  Bizim buralar böyle hizmet 
zor görürdü. Cengiz Ergün 
sayesinde köyümüz 
bambaşka oldu” dedi.
“Örnek mahalle oluyoruz”
Arslan ve Ensivri, daha 
sonra Hacıosmanlar 
Mahallesi’ni de ziyaret etti. 
Altyapısı MASKİ Genel 
Müdürlüğünce tamamlanan 
ve üst yapısı Fen İşleri 
Dairesi tarafından yapılan 
mahallede, devam eden 
parke taşı döşemesinde 
sona gelindi. Mahalledeki 
çalışmayı Akhisar 
Koordinatörü Doğan Ensivri 
ve Muhtarlıklar Daire 
Başkanı Ersoy Arslan 
yerinde inceledi. Muhtar 
Yusuf Çalımcı, “Mahallemiz 
3 ayrı bölgede yerleşim yeri 
var. MASKİ ve Büyükşehir 
mahallemizi örnek mahalle

 yaptı. Buradan Cengiz 
Ergün başkanımıza çok 
teşekkür ediyor ve 
mahallemize bekliyoruz” 
dedi.
Akkocalı Mezarlık Yolu 
Yenileniyor
  Arslan ve Ensivri, son 
olarak mezarlık yolu 
yenilenen Akkocalı 
Mahallesi’ni ziyaret etti. Fen 
İşleri Dairesince parke taşı 
döşenen yolu, Muhtarlıklar 
Daire Başkanı Ersoy Arslan 
yerinde inceledi. Mahalle 
Muhtarı Halil Akdağ, 
“Yıllardır kanayan bir yara 
olan mezar yolumuz ve 
cenaze namazını kıldığımız 
bu alan Büyükşehir 
tarafından döşendi. Çok 
mutluyuz. Cengiz Başkan, 
Doğan Ensivri ve Muhtarlık 
İşleri Daire Başkanımız 
Ersoy Arslan’a bizle ilgilenen 
herkese bizi burada 
unutmadıkları için çok 
teşekkür ediyorum” dedi.
(Haber Merkezi)

Gördes'lilerden Salon Reyhan Kuaföre Ziyaret
Bende bir Gördes'liyim.  
Gördes'lileri  iş yerimde 
ağırlamaktan çok memnun 
oldum  Buraya gelen veya 
gelemeyen herkese çok 
teşekkür ederim " şeklinde 
konuştu.
Fatoş Arıkan ise " Bu Fatoş 
Kuaförü  Gördes'lilerin  
kuaförüdür. Burada 
Gördes'lileri   ağırlamaktan 
çok memnun oldum. Biz de  
Gördes'liyiz. Dernek 
Başkanımız sayın Uğur 
Çağlayan ve yönetim kurulu 
üyelerimizle görüşmelerimiz 
devam ediyor. Dernek ile 
protokol imzalayacağız.  
Önümüzde günlerde   
Manisa Gördesliler Dernek 
üyelerine fatoş 
kuaförümüzde yüzde 20'ye 
varan indirim uygulanacak" 
şeklinde konuştu. 

Çağlayan "Gördesliler 
Manisa'da istihdam 
sağlıyor"

Manisa Gördesliler Dernek  
Başkanı Uğur Çağlayan 
ziyarette basın mensuplarına 
açıklamalarda bulundu. 
Başkan Çağlayan  
Gördeslilerin Manisa'da her  
sektörde faaliyet 
gösterdikleri ve istihdam 
sağladıklarına vurgu yaptı. 
Başkan  Çağlayan sözlerine 
şöyle devam etti;

Başkan Çağlayan "Kültürümüzü  yaşatıyoruz" 
    Manisa Gördesliler Dernek  Başkanı Uğur Çağlayan Dernek çalışmaları 
hakkında kısaca bilgiler verdi. Başkan Çağlayan Manisa'da  yaşayan 
Gördesliler olarak  kültürünü ve geleneği  gelecek nesillere aktarmak olduğunu 
aktardı. Başkan Çağlayan sözlerine şöyle devam etti;
    "Manisa Gördesliler Derneği olarak   kültürümüzü  gelenek ve 
göreneklerimizi bu dernek sayesinde yaşatmak ve gelecek nesillere 
aktarmaktır.  Biz Gördes'liler olarak esnaf ziyareti yapıyoruz. Şuan da da  
Süleyman Arıkan ve Fatoş Arıkan'nın işlettiği  Fatoş Kuaföre ziyarette 
bulunduk. Yeni iş yerinde hayırlı olsun  temennisinde bulunduk" dedi.
(Haber Merkezi)

Belediye Personeline İleri Sürüş Eğitimi Verildi
Turgutlu Belediyesi, hizmet içi eğitim seminerleri 
kapsamında İçişleri Bakanlığının 5839 sayılı yazısı 
kapsamında belediye bünyesinde şoför kadrolarında 
bulunan ve şoför olarak görevlendirilen personele 
güvenli sürücülük ve yol güvenliği konusunda eğitim 
verdi.

Turgutlu Belediyesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü 
tarafından belediye bünyesindeki şoförlere ileri ve güvenli sürüş 
teknikleri konularından eğitim verildi.

 İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürü Mümin Yürek tarafından 
verilen seminerde İlçe Emniyet Müdürlüğü Trafik Tescil ve 
Denetleme Şube Müdürlüğü tarafından hazırlanan güvenli sürüş 
eğitimi konulu materyal CD ortamında şoför personele ve diğer tüm 
personele izlettirildi. Ayrıca personele trafikte seyrederken 
oluşturduğu yoğunluk ve kazalara karşı daha duyarları 
davranmaları konusunda da bilgi verildi

(Haber Merkezi)

Manisa Elektrik Teknisyenleri Esnaf Odası Başkanı Adem Yüküm, son zamanlarda 
Manisa’da artan yangınlara ilişkin bir açıklama yaptı. Oda binasında düzenlenen 
toplantıda konuşan Başkan Yüküm, yetkilileri göreve davet ederken vatandaşlara da 
önemli tavsiyelerde bulundu.

Yüküm 'Manisa’da koskoca bina yandı'
Manisa’da bir apartmanda çıkan yangın 
olayına değinen Yüküm, zaman zaman 
Manisa’da çıkan bu tür yangınların elektrik 
tesisatından değip geçiştirildiğini söyledi. 

  Yüküm, bir elektrik tesisatından çıkan 
yangında yangının elektrik tesisatından 
çıktığına dair bir raporun tutulduğunu hiç 
görmediğini belirtti. Yüküm, “Bir gazetede 
yangının sadece elektrikten çıktığına dair 
haber yer alıyor. Yangın nasıl çıkıyor. 

   Diyelim ki  bir binada 15 daire var. Hangi 
mesken sahibi dairesinin elektrik tesisatını 
sene de 2 defa kontrol ettirip rapor almış.  Bu 
konuda bütün Manisa halkına seslenmek 
istiyorum. Senede en az bir defa olsun elektrik 
tesisatlarınızın bakımını yetkili kişilere yaptırın. 
Evlerin, işyerlerinin bakımları en az senede bir 
defa bakımının yapılıp rapor edilmesi halinde 
yangınlar yüzde 50 düşer. Size bu firmalar bir 
rapor verdiği zaman yarın sorun çıktığında 
sorumlu raporu veren kişidir.   
Ama sıradan çantacı bir arkadaş yaptığı 
zaman karşınızda hiçbir sorumlu kişi 
bulamazsınız. Manisa’da koskoca bina yandı.  
Elektrikten yandığı söyleniyor. Neye göre 
elektrikten ama? O zaman bunun raporunu 
itfaiye de tutsun. 

 Bilirkişiler gitsin rapor tutsun.    Yetkililere 
sesleniyorum. Bunda darılacak, gücenecek bir 
durum yok. Manisa halkını sağlıklı, huzurlu bir 
kış geçirsin” dedi.

Kayıt dışı ile mücadele kapsamında 
bilgi veren Yüküm, “Sokakta çantacı 
arkadaşlarımız devam ediyor.  
Evinize,  işyerinize 30-40 lira klima, 
kombi bakımı gibi cümlelere aldanıp 
kayıt dışı çalışan çantacıları 
sokmayınız.  Bu konuda lütfen odaya 
kayıtlı, vergi mükellefi olan 
arkadaşlarımızı çağırın. Odamıza 
kayıtlı 280 tane üyemiz var ama kayıt 
dışı çalışan kişi sayısı 500.     Kış 
aylarında özellikle sık sık 
karşılaştığımız klima, elektrik tesisatı 
bakımları, yangın gibi olaylar 
büyüyor.  4 yıldır mücadele veriyoruz.  
Şu anda bu çantacılar aldı başını 
gitti” diye konuştu.  
Vali Mustafa Hakan Güvençer’e ve 
diğer yetkililere seslenen Yüküm,  
Yetkililerin, çantacıları bu konuda 
uyarması gerektiğinin altını çizerek, 
“Esnafımız çok sıkıntı yaşıyor.  
Ekmek dilimledik, mum yaktık erittik,  
bunlar yaşanmış şeyler. Hiçbiri 
gösteriş, rant için yapılmadı.  Herkes 
kifayetini koruyacak.  Bu konuda tüm 
Manisa halkına sesleniyorum.  Lütfen 
kimse evine, iş yerine kayıt dışı 
çalışan çantacıları sokmasın.  
Öncelikle mali verisinin, oda kaydının 
olup olmadığını sorsun. Mali verisi 
olsa dahi eğer oda kaydı yoksa bizim 
için çantacıdır, korsandır. Biz bu 
arkadaşları odamıza iyi bir şekilde

 kazanmak istiyoruz. Ama bu açık 
davete icabet etmiyorlarsa gerekli yetkili 
mercilerde bu çalışmayı yapıp hepsine 
gerekli cezayı yaptırmaya hazırız” 
ifadelerini kullandı.Müteahhit 
firmalarının eline penseyi, çekici, kontrol 
kalemini alan her kişiyi elektrikçi olarak 
inşaata sokmasının doğru olmadığını 
ifade eden Yüküm, “ Bu kişiler birer 
çantacıdır.  Özellikle onun yanında 
sigortalı olması, ustalık belgesi olması 
çözüm değil.  Çünkü meslek erbabı 
olması için oda kaydı şart.   Mali 
kayıtları olduğu sürece oda kaydını 
yaptırması şart. Buradan müteahhit 
firmalara sesleniyorum. Lütfen 
yanlarındaki çalıştırdığı kişileri hangi 
amaçla sigortalı gösteriyorlar merak 
ediyorum.  4 seneden beri uyarıyoruz.   
Oda kaydı olmayan hiçbir elektrik 
tesisatçısına vatandaşlarımız işlerini 
yaptırmasınlar.  Şu anda lütfen 
inşaatları gezin içinde her türlü işçilik, 
her türlü eksiklik, eksik malzeme 
göreceksiniz” dedi.İnşaatlardaki 
eksiklikler için yapı denetimlerini göreve 
davet eden Yüküm, “   Yapı denetim 
firmaları,  oturduğu yerden imza atan bir 
şirket bunlar.  

Bu konuda kendilerini uyarıyorum.Yapı denetim firmaları, lütfen yaptıkları hizmetlerinizi doğru yerde doğru 
zamanda yapın.  3 sene önce 12 tane yapı denetim firmasına iadeli taahhütlü mektup yazdım. Bir tanesi 
de arayıp sen kimsin, ne istiyorsun, nasıl bir çalışma istiyorsun diye sormadı bile.  Tabi ki biz bu konuda 
eksiğiz.  Yapılan işler doğru insanlar tarafından yapılmalı. Ama maalesef çantacı olarak tabir ettiğimiz kayıt 
dış çalışan kimseler bu işi ele aldı. Çünkü hiçbir sorumlulukları yok.  Yaptığımız işlerin sorumlusu yapı 
denetimlerinindir” şeklinde konuştu.
Bundan önceki sistemde elektrik tesisatlarının GEDİZ tarafından muayene edildiğini ifade eden Yüküm 
sözlerini şöyle sürdürdü: “ Geçmişteki muayene hizmetlerini veren bütün GEDİZ AŞ. Müdür ve 
personellerine teşekkür ediyorum. Çünkü biz o zamanlar daha rahat ve kaliteli iş sergiliyorduk. Bir 
muayene memuru kapıdan içeri girdiği zaman tek tek daireleri dolaşıyordu dilediği hattı açtırıyordu.  
Dilediği prizi söktürüyordu.  Dilediği anahtarı söktürüp telin kalitesine bakıyordu. Şu anda o tür hizmetlerin 
önün yapı denetim firmaları kesti.   Biz bu tür muayeneleri şu anda yapamıyoruz. Bunların sorumlusu 
tamamen yapı denetim firmalarıdır. Çevre ve Şehircilik Müdürlüğünü de göreve davet ediyorum. Lütfen 
koltuklarından kalkıp bu inşaatları tek tek  en azından kendi  mesleğimizle ilgili  bölümleri incelesinler.”  
(Haber Merkezi)
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Yazarların yazmış oldukları yazılar kendilerine aittir.

 yakın gelir kazandıran, 
üretiminin %90’dan fazlasının, 
ihracatının ise %85’ten fazlasının 
Manisa ve İlçelerinde 
gerçekleştirildiği bu Milli Gelir 
kaynağının alt yapısında, 
Manisalı Üreticilerimizin, 
Tüccarlarımızın ve İhracatçı 
İşletmelerimizin yoğun emek ve 
ortak çabalarının yer aldığını, 
Manisa ve İlçelerinde üretilen 
Çekirdeksiz Üzümün en önemli 
ayırt edici özelliğinin kalitesinin 
yanı sıra, Şehzadelerin yetiştiği 
Manisa’da, “Sultanlara Layık” 
olarak tasvir edilmesiyle Sultani 
ismini almış olması olduğunu her 
fırsatta dile getirdik. Ancak; 
Manisa Sultani Çekirdeksiz 
Üzümü’nün farklı isimler adı 
altında anılmasının önlenmesi, 
Manisa’nın isim ve marka 
hakkının tescillenmesi, marka 
değerin korunması ve 
geliştirilmesi için somut adımların 
atılması gerekiyordu.
Bu kapsamda Manisa Ticaret 
Borsası olarak 2014 yılında 
başlattığımız teknik ve tarihi 
raporlama çalışmalarıyla Türk 
Patent ve Marka Kurumu’ndaki 
başvuru sürecimizi başlattık. 
Üzümün Manisa ve İlçelerinin 
Sosyo-Ekonomik Yapısının bir 
parçası olduğunu, bu 
özdeşleşmenin yüz yıllar 
öncesine dayandığını, Sultani

Manisa Ticaret Borsası’nın 2014 
yılında başladığı teknik, tarihi ve 
kültürel raporlama çalışmaları ile 
Türk Patent ve Marka Kurumu’na 
yapmış olduğu resmi başvurunun 
neticesinde, Manisa’da üretilen 
“Sultani Çekirdeksiz Üzüm” artık 
farklı isimler adı altında 
anılmayacak. İlk olarak Bilim 
Sanayi ve Teknoloji Bakanı Dr. 
Faruk Özlü’nün twitter hesabı 
üzerinden kamuoyuyla paylaştığı 
müjdeye göre; Manisa Sultani 
Çekirdeksiz Üzümü Türk Patent 
ve Marka Kurumu tarafından 
tescilleniyor.

Coğrafi İşaret Tescili’nin Türk 
Patent ve Marka Kurumu’nun 
Resmi Marka Bültenin’de 
yayınlanmasının ardından, 
Manisa Ticaret Borsası’nın 
“Manisa Sultani Çekirdeksiz 
Üzümü”ne coğrafi işaret tescili 
alınmasına yönelik çalışmaları 
hakkında bilgi veren Manisa 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Sadık Özkasap şunları 
belirtti:“Bilindiği üzere, Türkiye 
Geneli Kuru Meyve ve Mamulleri 
İhracatında Ürün Grupları 
Bazında başı Çekirdeksiz Kuru 
Üzüm çekiyor. Bu ürün grubunun 
lokomotifinin ise Manisa Sultani 
Çekirdeksiz Üzümü olduğunu, 
sadece kurusuyla Ülkemize her 
yıl ortalama 500 milyon dolara

 Çekirdeksiz Üzümün 
bağcılığından yurt dışına 
pazarlanmasına kadarki tüm 
aşamalarında uzmanlaşma 
sağlanmış tek yerin Manisa 
olduğunu, Sultani ismiyle çeşit 
olarak kabul görmüş olan 
çekirdeksiz üzümün ana üretim 
merkezinin Manisa olduğunu,
Manisa’nın Dünya ölçeğinde de 
ikinci büyük üzüm üretimi 
merkezi olduğunu, Manisa’da 
gerçekleşen üretim ile Türkiye’nin 
Çekirdeksiz Kuru Üzüm ihracatı 
ülke sıralamasında ise birinci 
olduğunu, Sultani Çekirdeksiz 
Üzümün Merkezinin Manisa ve 
İlçeleri olduğu gerçeğinin 
geçmişte yeterince 
savunulamaması neticesinde 
oluşmuş bazı isimlendirme 
yanlışlarının ve ezberlerin artık 
bozulmasının gerektiğini ve nihai 
olarak dinlenmek nedir bilmeden, 
kışın soğukta yazın 40 derece 
sıcakta hiç durmadan üreten 
Manisalı Üreticilerin, Ülkesine 
kazandırmak için mesafe 
tanımadan çalışan Manisalı 
Tüccar ve İhracatçı İşletmelerin 
fazlasıyla hak ettikleri onurun ve 
gururun sembolü olan isim 
hakkının artık görmezden 
gelinemeyeceğini hazırladığımız 
raporlarda anlattık.

 Arabulucular Derneği Başkanı 
Av.Jülide Kıyak Anık ise İş 
Hukukundaki Zorunlu Arabuluculuk 
Uygulaması konularında katılımcıları 
bilgilendirecekler.Hukuk 
uyuşmazlıklarının ekonomik, hızlı, 
gizli ve gönüllü çözümü olan 
Arabuluculuk Sistemi hakkında 
detaylı bilgilendirmenin yapılacağı 
toplantıya katılım için en geç 21 
Kasım 2017 Salı günü mesai 
bitimine kadar odanın (0 236 231 10 
45/1111) numaralı telefonundan 
katılım teyidi verilmesi yeterli olacak.

İş Mahkemeleri Kanun Tasarısı'nın 
yasalaşması ile, işçi ve işverenler 
arasındaki uyuşmazlıklarda dava 
açılmadan önce arabulucuya 
başvurulmasının zorunlu kılındığını 
belirten Manisa Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Adnan Erbil, ‘Bu düzenlemeyle iki yıl 
süren iş davaları bir veya birkaç 
günde çözülecek,

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası İş 
dünyasını yakından ilgilendiren bir 
konuyu daha gündeme taşıyor. 
Manisa Ticaret ve Sanayi Odası, 
Kasım ayı etkinlik programı 
çerçevesinde Manisa Arabuluculuk 
Derneği’nin koordinatörlüğünde 22 
Kasım 2017 Çarşamba günü saat 
14.00’da düzenlenecek olan 
‘Arabuluculukta Güncel 
Gelişmeler, Arabuluculuk 
Uygulamalarının İş Dünyasına 
Faydaları ve Zorunlu Arabuluculuk’ 
konularının anlatılacağı 
bilgilendirme toplantısına ev 
sahipliği yapacak.

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası 
Bülent Koşmaz Hizmet Binası’nda 
gerçekleşecek olan bilgilendirme 
toplantısında Manisa Arabulucular 
Derneği Yönetim Kurulu Üyesi 
Av.Nilay Yaşır, Arabuluculukta 
Güncel Gelişmeler, Yeditepe 
Arabulucular Derneği Başkanı 
Av.Tufan Uz, Arabuluculuğun İş 
Dünyasına Katkıları ve Manisa

Manisa Telsiz Radyo Amatörleri ve Arama Kurtarma Derneği 
(MAT)  üyeleri  hayırseverlerin  katkılarıyla alınan mama ve 
ekmekleri Spil Dağı Milli Parkı yolundaki hayvanlara  
bırakıldı.Manisa'nın yüksek kesimlerinde etkili olan kar 
yağışı spil dağında da etkisini sürdürdü. Yer yer 8cm bulan 
kar kalınlığında MAT üyeleri  olumsuz hava koşulları 
nedeniyle yemek bulamayan hayvanlar için seferber oldu.  
Spil Dağı Milli Parkı yolundaki hayvanlara yem bırakıldı. 
Manisa Telsiz Radyo Amatörleri ve Arama Kurtarma Derneği  
Başkanı Bahattin Özer" 5 aylık aradan sonra tekrar spil 
dağına sahipsiz hayvanlara  mama bırakma geldiklerini 
söyledi. Başkan Özer sözlerine şöyle devam etti;

" Geçen yıl bin 500 kg mama  olumsuz hava koşullarında  
yemek bulamayan hayvanlar için buralara bıraktık. Bu sene 
daha fazla mama bırakmak istiyoruz. Spilde yaşayan Yılkı 
Atları, Köpekler,  ve diğer canlıların özellikle  karlı  günlerde 
bu mamalara ihtiyacı var.  Bağışcılardan bağışlarını 
esirgememelerini istiyorum. Özellikle geçen yıl bizlere 
mama ve diğer destekleri sağlayan Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün,  Yunusemre Belediye 
Başkanı Mehmet Çerçi, Doğa Koruma ve Milli Parklar Şube 
Müdürü Uğur Bayıl,  Manisa Hayvan Hakları Koruma 
Derneği  Başkanı Reyhan Elbirliler ve bizlere mama 
bağışında bunan değerli bağışcılarımıza çok teşekkür 
ederim" dedi.

(Haber Merkezi)

Ege Balkan Türkleri 
Federasyonu Genel Başkanı 
Hüseyin Kocaman, Rumeli 
Balkan Göçmenleri Derneği 
Başkanı İbrahim Alkılıç ve 
Pomak Göçmenler Derneği 
Başkanı Hüseyin Öncü, 
yönetim kurulu üyeleri ile 
birlikte MCBÜ Rektörü Prof. Dr. 
A. Kemal Çelebi’yi ziyaret etti.
16 Kasım 2017 tarihinde 
gerçekleşen ziyarette, göçmen 
soydaşlar ile ilgili yapılan 
çalışmalar hakkında karşılıklı 
görüş alışverişinde bulunuldu.
Ziyaret sırasında Ege Balkan 
Türkleri Federasyonu Genel 
Başkanı Hüseyin Kocaman, 
Rumeli Balkan Göçmenleri 
Derneği Başkanı İbrahim Alkılıç 
ve Pomak Göçmenler Derneği 
Başkanı Hüseyin Öncü, MCBÜ 
Prof. Dr. İlhan Varank 
Yerleşkesinde tahsis edilecek 
bir alana, toplumsal ilişkilerin 
geliştirilmesi adına İzmir 
Orman Bölge Müdürlüğünden 
temin edecekleri fidanları 
dikmek istediklerini söylediler. 
MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. 
Kemal Çelebi kendilerini 
üniversitede ağırlamaktan 
büyük memnuniyet duyduğunu 
dile getirerek; fidan dikiminin 
en kısa sürede gerçekleşmesi 
temennisiyle, bu anlamlı ve son 
derece güzel düşünce için 
teşekkür etti.
(Haber Merkezi)

Ege Balkan Türkleri Federasyonu Genel Başkanı Hüseyin Kocaman, 
Rumeli Balkan Göçmenleri Derneği Başkanı İbrahim Alkılıç ve Pomak 
Göçmenler Derneği Başkanı Hüseyin Öncü, yönetim kurulu üyeleri ile 
birlikte MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. Kemal Çelebi’yi ziyaret etti.

Somalili Hasta MCBÜ Hafsa Sultan 
Hastanesinde Şifa Buldu

Her iki ayağındaki atardamar 
tıkanıklığı nedeniyle yürüyemeyen 
ve sağ ayakta kangren bulunan 
Somalili hasta, Manisa Celal Bayar 
Üniversitesi Hafsa Sultan 
Hastanesi Kalp ve Damar Cerraihi 
Kliniğinde tedavi edilerek sağlığına 
kavuştu.
Manisa Celal Bayar Üniversitesi 
Tıp Fakültesi Kalp ve Damar 
Cerrahisi Anabilim Dalı Öğretim 
Üyesi Prof. Dr. Ömer Tetik konuyla 
ilgili olarak yaptığı açıklamada, “50 
yaşında erkek hasta kliniğimize 
Somali’den refere edildi. Uzun 
süreli, ağır sigara içen (2,5 paket 
gün -30 yıl) ve kamyon şoförü olan 
hastada yaklaşık 4-5 yıldır 
yürümekle artan klaudikan ağrı 
(baldır ağrısı: damar 
hastalıklarında görülen yürüme ile 
artan, dinlenme ile azalan bacak 
ağrıları) öyküsü vardı. Hastada son 
2 ayda sağ ayak parmaklarında 
morarma, ağrı ve yürüyememe 
şikayeti başlamış. Çekilen arteriyel 
doppler ultrasonografi tetkiki 
periferik arter hastalığı ile uyumlu 
atherosklerotik darlık ve tıkanıklık 
lezyonları olarak rapor edilmiş. 
Sağ ayak parmaklarındaki iskemi 
hızla gangrene dönen hastada, 
sağ ayak 2, 3, 4, 5 ve ayak 
tabanını da kısmen içine alan 
amputasyon yapılmış. Hasta, 
Somali Recep Tayyip Erdoğan 
Eğitim ve Araştırma 
Hastanesinden kliniğimize ileri 
tetkik ve tedavi amacıyla yakınları 
tarafından getirildi.
Hasta kliniğimize kabul edildiğinde 
sağ alt ekstremitede ciddi iskemik 
ağrı, enfekte amputasyon yarası, 
genel durum bozukluğu mevcuttu. 
Kliniğimizdeki hibrid salonomuzda 
periferik angiografisi çekildi. Sağ 
alt ekstremitede iki bölgede; uyluk 
ve diz bölgesinde uzun segment

 tıkanıklıkları olduğu, sol alt 
ekstremitede ise uyluk bölgesinde uzun 
segment tıkanıklığın olduğu görüldü.

   Hastaya iki aşamalı cerrahi yaklaşım 
planlandı. Önce iskemisi ciddi olan sağ 
alt ekstremite,  sonra sol alt ekstremite 
operasyonları uygulandı. Hastaya genel 
anestezi altında sağ alt ekstremitede 
kasıktan dizüstü popliteal artere kadar 
segment suni greft ile kanlandırıldı. Sağ 
kasıktan dizaltı iskemik alana olan 
baypas, hastanın kendi safen veni 
kullanılarak gerçekleştirildi. Aynı 
seansta hastanın iskemik ve enfekte 
gangrenli dokuları debride edildi. Distal 
doku beslenmesini güçlendirmek ve 
enfeksiyonu kontrol altına almak için 
yoğun medikal tedaviye başlanıldı. 
Yaklaşık üç hafta sonra sol alt 
ekstremiteye suni greft ile sol femoro-
popliteal baypas (dizüstü popliteal 
artere) operasyonu gerçekleştirildi. Her 
iki operasyon sonrası hastanın ayak 
nabızları el ile alınıyordu. 10 gün sonra 
sağ ayak distalindeki doku açıklığı 
Plastik Cerrahi Kliniği tarafından cilt 
grefti ile kapatıldı. Cilt grefti hastanın sol 
uyluk ön yüzünden alındı. Hasta halen 
medikal tedavi ile kliniğimizde takip 
edilmektedir. Her iki alt ekstremite 
nabızları açık ve yara yerleri temiz, 
iyileşmiş düzeydedir. Tekerlekli 
sandalye ile getirilen ve yürüyemeyen 
hasta artık rahatlıkla yürüyebilmektedir.
Kliniğimize kritik bacak iskemisi ile 
başvuran hastalara Hibrid 
ameliyathanemizde damar 
hastalıklarının tanı ve tedavisi için 
gelişmiş yöntemleri uygulamaktayız. 
Hem girişimsel hem de klasik cerrahi 
tedaviler ile hastalarımıza uygun olan 
ve kalıcı tedavi yaklaşımlarını 
uluslararası düzeye taşıdığımızı 
rahatlıkla söyleyebiliriz” diye konuştu.

(Haber Merkezi)

MCBÜ ve Yeşilay Manisa Şubesi Arasında İş Birliği Protokolü İmzalandı
 akli melekelerimizin sahibi olabilmek. Aklı insanlık lehine aktivasyona 
dönüştürebilecek olan ise değerlerdir. Üniversitemiz bu anlamda bilginin, 
değerlerin kaynağı, üreticisi, çoğaltıcısı, taşıyıcısı olarak çocuklarımızın, 
öğrencilerimizin yanındadır. Bu faaliyetlere mutlak surette en güçlü desteği 
verecektir. Daha önce de beyan ettiğim gibi gerek üniversite iş birliğinde, gerek 
toplumun diğer katmalarıyla Yeşilay Cemiyetimizin iş birliğinde Valiliğimiz bir 
çatı himaye kurum olarak sürekli yanlarında olacak. Manisa için, Manisa Celal 
Bayar Üniversitemiz için, öğrenci topluluğumuz için güzel bir anı paylaşıyoruz, 
bunun mutluluğunu yaşamalıyız. Ben tekrar tüm tarafları kutluyorum ama asıl 
yük genç kardeşlerimizde, öğrenci topluluğumuzda. Onlardan çok şey 
beklediğimizi, sahip oldukları güçle de bizim onlardan beklediklerimizin çok çok 
ötesinde; bu ülke için, kendileri için, arkadaşları için, şehir için çok önemli, çok 
güzel şeyler yapabileceklerine inanmalarını da yürekten diliyorum” dedi.
Konuşmaların ardından iş birliği protokolü imzaları Manisa Valisi Hakan 
Güvençer, MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. Kemal Çelebi ile Türkiye Yeşilay 
Cemiyeti Manisa Şubesi Başkanı Salih Fulcun tarafından atıldı.

Manisa Valiliği ile Manisa Celal Bayar Üniversitesi  
ve Manisa Yeşilay Şubesi arasında iş birliği 
protokolü imzalandı. 15 Kasım 2017 tarihinde 
Rektörlük Toplantı Salonunda gerçekleşen imza 
törenine Manisa Valisi Mustafa Hakan Güvençer, 
MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. Kemal Çelebi, Yeşilay 
Manisa Şube Başkanı Salih Fulcun ile MCBÜ 
Yeşilay Topluluğu öğrencileri katıldı.
Protokol çerçevesinde tütün, alkol, madde 
bağımlılığı gibi toplumun ve gençliğin beden ve ruh 
sağlığını tahrip eden bağımlılıklar yanında kumar, 
internet ve teknoloji bağımlılığı gibi gençliğe ve 
topluma zarar veren bütün zararlı alışkanlıklarla 
mücadele etmek, milli kültürüne bağlı nesiller 
yetiştirmek için kurumlararası iş birliğini geliştirmek 
amaçlanıyor.
Rektör Prof. Dr. A. Kemal Çelebi, “Yeşilay ile birlikte 
ve gönüllü genç arkadaşlarımla beraber, hem 
üniversite içinde hem Manisa genelinde bağımlılıkla 
mücadele konusunda üzerimize ne düşüyorsa yerine 
getirmeye hazırız.”MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. Kemal 
Çelebi, Üniversite için en anlamlı iş birliği 
protokolünü imzaladıklarını ifade ederek, 
“Günümüzde tütün, alkol, madde bağımlılığı, 
internet, kumar gibi zararlı alışkanlıklar bireyi, aileyi 
ve toplumu her bakımdan tehdit ediyor. İnsanın hem 
beden sağlığını hem ruh sağlığını ortadan kaldırıyor. 
İnsan Allah’ın yarattığı en şerefli varlık, varoluşsal bir 
anlamı ve amaçları var. Dolayısıyla bu bahsettiğimiz 
bağımlılıklar, insanı varoluşsal anlamından 
bütünüyle uzaklaştırıyor. İnsanı bu gerçekten, 
yeryüzünde kendini gerçekleştirme imkânından 
uzaklaştırıyor. Dolayısıyla devletin ve sivil toplum

 kuruluşlarının mücadele edeceği sorunların 
başında bağımlılıkla mücadele geliyor. Biz 
Üniversitemiz içinde genç arkadaşlarımızla 
bu mücadeleyi yürütmek durumundayız. 
Sivil toplum da bu konuda gönüllülük 
çerçevesinde ciddi bir çaba sarf ediyor. 
Bunun öncüsü Yeşilay’dır. Yeşilay ile birlikte 
ve gönüllü genç arkadaşlarımla beraber, 
hem Üniversite içinde hem Manisa 
genelinde bağımlılıkla mücadele konusunda 
üzerimize ne düşüyorsa yerine getirmeye 
hazırız. Üniversitemiz Yeşilay’a özellikle bu 
iş birliği kapsamında eğitim, araştırma, 
danışmanlık çerçevesinde hizmet verecek. 
Üniversitemizin tüm mekânlarını, Yeşilay 
Şubemizin kullanımına açıyoruz. 
Üniversitemiz içinde en kısa sürede Yeşilay 
topluluğumuzun kuruluşunu 
gerçekleştiriyoruz ve arkadaşlarımız bu 
konuda çok daha büyük sorumluluk 
alacaklar. Günümüz gençliği sosyal 
sorumluluk çerçevesinde kendisine daha 
çok görev düştüğünün farkında. Bizim 
uyuşturucuyla mücadelede ilk görevli 
arkadaşımız Prof. Dr. Artuner Deveci’dir. 
Arkadaşımızın hazırladığı bir dosya var. 
Bağımlılıkla Mücadele Uygulama ve 
Araştırma Merkezi kurmayı planlıyoruz. 
Öyle bir merkezi hayata geçirdiğimizde 
Yeşilay ile yapacağımız iş birliği daha

 sağlam bir zemine kavuşmuş 
olacak. Ben bu fedakâr ve gönüllü 
çalışmalarından dolayı başta 
Yeşilay Cemiyeti Manisa Şube 
Başkanı Salih Fulcun olmak üzere 
yönetim kurulunun tüm değerli 
üyelerini, sevgili öğrenci 
kardeşlerimi ve gönüllülük 
çerçevesinde ben varım diyen 
Hasan Kandemir’i ve elbette sivil 
toplumu, Üniversitemizi her zaman 
destekleyen kıymetli Valimiz 
Mustafa Hakan Güvençer’i tebrik 
ediyorum, şükranlarımı 
sunuyorum. Hayırlı uğurlu olsun” 
diye konuştu.Yeşilay Cemiyeti 
Manisa Şube Başkanı Salih 
Fulcun, çalışmalarına Valilik 
himayesinde hızlı bir şekilde 
devam ettiklerini belirterek; MCBÜ 
bünyesinde de Yeşilay 
Topluluğunun kuruluşu ve Rektör 
Prof. Dr. A. Kemal Çelebi’nin 
desteğiyle etkin bir şekilde devam 
edeceğini vurgulayarak protokolün 
hayırlı olmasını diledi.  
Manisa Valisi Mustafa Hakan 
Güvençer, “Üniversitemiz hem 
bilginin hem de değerlerin 
kaynağı, üreticisi, çoğaltıcısı, 
taşıyıcısı olarak çocuklarımızın, 
öğrencilerimizin yanındadır.”
Manisa Valisi Mustafa Hakan 
Güvençer ise, her türlü bağımlılıkla 
mücadelenin kadimden beri bir 

nsanlık sorunu olduğunu, ancak modern 
hayatın taşıdığı bir takım handikaplar 
sebebiyle giderek yaygınlaştığını ve riskin 
hepimiz için arttığının altını çizerek, “Bu 
bir insanlık meselesiyse, aslında her 
birimizin ortak bir sorumluluğu vardır, hiç 
birimiz bu soruna kayıtsız kalamayız. 
Kayıtsız da değildik zaten. Her şeyden 
önce ben öğrenci topluluğumuzu, bir üst 
yere koyuyorum. Onlar bu meseleye 
kayıtsız kalmayan, kalamayacak olan ve 
gerçekten bu mücadelede en etkin rolü 
oynayacak olan milletin, millet iradesinin 
temsilcileridir. Bu milletin genç güçleridir. 
Bu milletin hem bugününe hem yarınına 
dair dinamiklerini temsil ediyorlar. Milletin 
en üst seviyede organize olmuş şekli 
devleti, bugün bu masada ben temsil 
ediyorum. Üniversiteyi, bilim dünyası 
camiasını Manisa Celal Bayar 
Üniversitemiz ve Rektörümüz temsil 
ediyor. Millet gücünü devlet ve devlet 
kurumlarıyla senkronize daha aktif 
çalıştırabilmenin yolu olan sivil toplum 
kuruluşlarını da Türkiye’nin en eski 
cemiyetlerinden olan Yeşilay Cemiyeti 
Manisa Şubesi temsil ediyor. Böylece 
dörtlü irade bir araya geldi.  Mutlak surette 
etkili olacaktır, ben bundan eminim. 
Bağımlılık yapan maddeler, buna sigara 
ve alkol de elbette dâhil, insan aklını ve 
insan iradesini örttüğü için aslında çok 
büyük tehdit ve tehlike teşkil ediyorlar. Bu 
bağımlılığa yakalandıktan sonra 
kurtulmak son derece müşkül, esas olan 
tanışmadan, bu ortamlara girmeden,

Göçmen Derneklerinden MCBÜ Rektörü
Prof. Dr. A. Kemal Çelebi’ye Ziyaret

Bugün ise; Bilim Sanayi ve Teknoloji 
Bakanımız Sayın Dr. Faruk Özlü’nün 
verdiği müjde ile tüm Manisa adına 
gurur ve mutluluğu bir arada 
yaşıyoruz.Manisa’nın Ülkemize 
süreklilikle kazandırdığı marka değeri 
sahiplenerek Kamuoyuna ilk duyuran 
olmaları dolayısıyla, çalışmamıza ve 
haklı talebimize göstermiş oldukları ilgi 
için Sayın Bakanımıza, konunun 
bölgesel değil Manisa’ya özel olduğunu 
anlatmamızda tüm ayrıntılarıyla 
başvuru sürecimizi takip ederek sonuç 
alınmasında büyük emeği bulunan 
Adalet ve Kalkınma Partisi Manisa 
Milletvekilimiz ve MKYK Üyesi Sayın 
Murat Baybatur’a, TBMM’deki 
konuşmalarıyla çalışmamızın önem ve 
gerekliliğine destek veren Cumhuriyet 
Halk Partisi Manisa Milletvekilimiz 
Sayın Özgür Özel’e, konuyu ve 
çalışmalarımızı Ankara gündemine 
taşıyan ilgili Tüm Manisa 
Milletvekillerimize, çalışmamızı 
Manisa’nın haklılığına hassasiyetle ve 
Milli değerlerimiz ekseninde 
değerlendirenTürk Patent ve Marka 
Kurumu Başkanı Sayın Prof. Dr. Habip 
Asan’a, Bir Manisalı olarak karar 
sürecinde yer alan Bilim, Sanayi ve 
Teknoloji Bakanlığı’nı temsilen Türk 
Patent ve Marka Kurumu Yönetim 
Kurulu Üyesi olan Akhisar TSO Yönetim 
Kurulu Başkanımız Sayın Abdurrahman 
Yılmaz’a, Türk Patent ve Marka Kurumu 
Coğrafi İşaret Dairesi Başkanı Sayın 
Hakan Kızıltepe’ye, teknik raporlamada 
çalışmamıza içerik desteği veren 
Manisa’mızdaki ilgili Kurum 
Müdürlerimize ve Başkanlarımıza, Tüm 
Manisa adına Coğrafi İşaret Tescilimizi 
sahiplenen, Ankara’daki Bakanlık ve 
Kurum temaslarımızda yanımızda olan 
ve marka değerimizin tescilini işbirliğiyle 
yaşatacaklarından emin olduğumuz 
Akhisar, Alaşehir, Salihli ve Turgutlu 
Oda ve Borsa Başkanlarımıza sonsuz 
teşekkürlerimizi sunuyorum.
  Manisa ve Ülkemiz için hayırlı olsun!”

Manisa Ticaret Borsası’nın 2014 yılında başladığı teknik, tarihi ve kültürel raporlama çalışmaları ile Türk Patent ve Marka Kurumu’na yapmış olduğu resmi başvurunun neticesinde, Manisa’da üretilen “Sultani Çekirdeksiz 
Üzüm” artık farklı isimler adı altında anılmayacak. İlk olarak Bilim Sanayi ve Teknoloji Bakanı Dr. Faruk Özlü’nün twitter hesabı üzerinden kamuoyuyla paylaştığı müjdeye göre; Manisa Sultani Çekirdeksiz Üzümü Türk 
Patent ve Marka Kurumu tarafından tescilleniyor.

MANİSA TİCARET BORSASI’NIN BAŞVURUSU NETİCESİNDE MANİSA SULTANİ ÇEKİRDEKSİZ ÜZÜMÜ TÜRK 
PATENT VE MARKA KURUMU TARAFINDAN TESCİLLENİYOR

 yıllardır bir arada üretim ve 
hizmet sağlayan işçi ve işverenler 
arabuluculuk sistemiyle yargıya 
gitmeden uyuşmazlıklarını 
çözüme kavuşturacak. Bu 
uygulamanın detaylarını 
odamızın ev sahipliğinde 
düzenleyeceğimiz bilgilendirme 
toplantısında konunun uzmanları 
ile bir araya geleceğiz. Manisa 
Arabulucular Derneği Başkanımız 
Av.Jülide Kıyak Anık, Yeditepe 
Arabulucular Derneği Başkanı 
Av.Tufan Uz ve Manisa 
Arabulucular Derneği Yönetim 
Kurulu Üyesi Av.Nilay Yaşar 
bizlere Arabuluculuk Sistemini 
tüm detayları ile anlatacaklar’ 
diye konuştu.

(Haber Merkezi)

Manisa TSO’da Arabuluculuk Sistemi 
Anlatılacak
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ANKARA’DA UNUTAMAYACAĞIZ 
GÜNLER GEÇİRDİK

Ankara’ya gittiklerinde AK Parti 
Manisa Milletvekili Doç. Dr. Selçuk 
Özdağ’ın kendileriyle yakından 
ilgilendiğini ve bundan duydukları 
memnuniyeti ifade eden Süreyya 
Keleş, “Allah razı olsun Sayın 
Milletvekilimizden Göksu ve ben 
kendimi adeta rüyada hissettik. Özel 
şoförünü yollayarak önce 
konaklayacağımız yeri tahsis ettirdi 
ardından Anıtkabir, Ankara Atatürk 
müzesi, Türkiye Büyük Millet Meclisi, 
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi ve daha 
nice güzel yerleri görme imkanımız 
oldu. TBMM salonunda en çok 16 
avizeyi merak ediyordum onu ve 
toplantıyı çok yakından görme 
imkanımız oldu. 

   Mecliste yemek yedik. Adeta 
bambaşka bir dünyada yaşıyorduk o 
nedenle bize bu imkanı sunan Sayın 
Cumhurbaşkanımıza ve Manisa 
Milletvekilimiz Sayın Doç. Dr. Selçuk 
Özdağ’a teşekkürlerimizi, 
şükranlarımızı sunuyoruz” dedi.

TÜRKİYE’NİN 
CUMHURBAŞKANIMIZA, 
MANİSA’NIN MİLLETVEKİLİMİZ 
ÖZDAĞ’A İHTİYACI VAR

Hacettepe Üniversitesi Hastanesinin 
Türkiye’de parmakla gösterilen 
hastaneler arasında olduğunu ve çok 
iyi hekimlere sahip bulunduğunu 
kaydeden Süreyya Keleş sözlerine 
şöyle devam etti, “Hacettepe 
Üniversitesi Hastanesi evet iyi bir 
hastane ama bizim daha önce kendi 
imkanlarımızla gittiğimiz 
hastanelerden tedavi anlamında çok 
daha fazla değişik bir

tedavi yönteminin olmadığını gördük. 
Daha önceki dönemlerde GATA, 
Akdeniz Üniversitesi, İzmir Emot, 
Manisa Celal Bayar Üniversitesi 
Hastanesine tedavi amaçlı gitmiş 
ama istediğimiz sonucu alamamıştık. 
Elimizden gelen tüm imkanları 
seferber ettik ama maalesef 
beklediğimiz sonucun Avrupa’da ki 
hastanelerde karşılanacağına olan 
inancımızdan dolayı ve bizim bunu 
karşılayacak gücümüz olmadığından 
dolayı durumu Manisa’ya 
geldiklerinde Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan’a ilettik.

Bahçeli Özdağ Yakınlaşması 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'ın 3 Kasım'da gerçekleştirilen 
Manisa'daki toplu açılış töreninde 
yanına giderek içten sarılmasıyla 
gündeme gelen Göksu Ebrar Keleş 
için gerekli olan sağlık tedavisi 
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın talimatı AK 
Parti Manisa Milletvekili Selçuk 
Özdağ’ın girişimleri ve takibi 
sonucunda Hacettepe Üniversitesi 
Hastanesinde başlatıldı. Gazeteci 
Hakan Özen’e duygu ve düşüncelerini 
aktaran Göksu’nun annesi Süreyya 
Keleş Ankara’da bulundukları üç gün 
boyunca AK Parti Manisa Milletvekili 
Doç. Dr. Selçuk Özdağ tarafından 
konuk edildiklerini ve başkentte 
Anıtkabir, Cumhurbaşkanlığı Külliyesi, 
Atatürk Müzesi, Türkiye Büyük Millet 
Meclisi ve birbirinden önemli yerlere 
gidip görme imkanı bulduklarını 
kaydetti. Süreyya Keleş ayrıca 
hassasiyetinden dolayı 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’a, ilgi ve alakasından dolayı 
da AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. 
Selçuk Özdağ’a teşekkür ederek kesin 
tedavi için Avrupa’ya gitme taleplerini 
yineledi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan’a Manisa’da 
gerçekleşen toplu açılış törenlerinde 
ulaşan Göksu’nun tedavisinin 
yapılabilmesi için Avrupa’ya gitmek 
istediğini belirttiğini kaydeden Süreyya 
Keleş, “Cumhurbaşkanımızdan Allah 
bin defa razı olsun. Göksu’yu kırmadı 
ve ‘Benim vereceğim talimatla sizinle 
ilgilenecekler. Gözün arkada kalmasın. 
Ben seninle ilgileneceğim’ diyerek söz 
verdi. Cumhurbaşkanımızla 
görüşmemizin ardından AK Parti 
Manisa Milletvekilimiz Doç. Dr. Selçuk 
Özdağ ve AK Parti İl Başkanımız Berk 
Mersinli ile Manisa Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkan Yardımcısı Ali Bankoğlu 
sağolsunlar ziyaret ettiler. Onun 
akabinde de Cumhurbaşkanımızın 
doktoru Yücel bey benimle irtibata 
geçti. Göksu’yu Hacettepe 
Üniversitesinde Profesör Doktor Ali 
Emre Aksu’ya tedavisi için 
göstereceklerini belirtti ve Ankara’ya 
davet ettiler. Ankara’ya gittiğimizde 
Hacettepe Üniversitesi Hastanesinde 
tedavisi için ne gerekiyorsa tüm tahlil 
ve kontroller yapıldı. Bizimle 
Hastanede ister hekimler olsun ister 
diğer çalışanlar olsun çok yakın 
ilgilendiler ama biz Göksu’nun tam 
tedavisi için Avrupa’ya gitmek istiyoruz. 
Çünkü tedavisine ancak tam anlamıyla 
Avrupa’da bir hastanede 
sağlanacağına inanıyoruz” diye 
konuştu.

Ben kendi vatanımı, bayrağımı hiçbir 
yere değişmem ama Avrupa 
Göksu’nun tedavisi yönünden gerekli 
olduğu için oraya gitmek istiyoruz. 
Göksu’nun tedavisi için Avrupa’ya 
gönderseler de göndermeseler de 
Allah Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan’ı başımızdan 
eksik etmesin. Rabbim Türkiye’yi 
Sayın Cumhurbaşkanımızdan eksik 
etmesin çünkü Türkiye’nin ve 
milletimizin ona ihtiyacı var. 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan Türkiye’nin başına 
doğmuş bir güneş. Göksu’ya söz 
verdi. Önce Allah’a sonra kendisine 
güveniyoruz. Ulaşmak istediğimiz 
yerlere ulaşmamız konusunda bize 
yardımcı olacağına inanıyoruz. Bu 
vesileyle bizimle başından beri 
ilgilenen ve destek veren AK Parti 
Manisa Milletvekilimiz Sayın Doç. Dr. 
Selçuk Özdağ’a da sevgilerimi, 
saygılarımı, hürmetlerimi sunuyorum. 
Nasıl Türkiye’nin Sayın 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’a ihtiyacı varsa Manisa’nın 
da Sayın Milletvekilimiz Selçuk 
Özdağ’a ihtiyacı var. Bizi öylesine 
güzel karşıladı ve ağırladı ki ömrümüz 
boyunca unutamayacağımız 3 gün 
geçirdik Ankara’da.”

ÖZDAĞ; “GÖKSUNUN TEDAVİSİ 
İÇİN NE GEREKİYORSA YAPILACAK

Konuyla ilgili olarak açıklamada 
bulunan AK Parti Manisa Milletvekili 
Doç. Dr. Selçuk Özdağ ise 
konuşmasında, “Göksu kızımız 
doğuştan sağ kolunda kemik eksikliği 
ve sağ elinde ise kıkırdak eksikliği 
nedeniyle sağ elini kullanamıyor. 
Rahatsızlığıyla ilgili daha önce Manisa 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkan 
Yardımcısı ve saygıdeğer dostum Ali 
Bankoğlu’nun durumu tarafıma 
iletmesiyle bilgi sahibi olmuş kendisini 
ve ailesiyle birlikte hekim 
arkadaşlarımıza yönlendirmiştim. 
Ancak ailenin tedavisini yurtdışında 
yapması hususunda talepleri var. En 
son olarak bilindiği üzere Sayın 
Cumhurbaşkanımıza konu iletildi. Şu 
anda Sayın Cumhurbaşkanımızın 
talimatıyla iki hekim yakından 
ilgileniyor. Hacettepe Üniversitesinde 
Sayın Cumhurbaşkanımızın 
doktorlarından Yücel beyin de 
devreye girmesiyle tedavisi yapıldı. 
Gelecek olan rapora ve hekim 
görüşlerine göre tedavisi Türkiye’de 
mümkün değilse Avrupa’ya 
göndereceğiz. Ben öncelikle Sayın 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan’a bir kez daha teşekkür 
ediyor, Göksu’nun tedavisi için ne 
gerekiyorsa yapacağımızı belirtmek 
istiyorum” dedi.

(Haber Merkezi)

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın Talimatıyla Göksu’nun Tedavisi Ankara’da Başladı
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın 3 Kasım'da gerçekleştirilen Manisa'daki toplu açılış töreninde yanına giderek içten sarılmasıyla gündeme gelen Göksu Ebrar 
Keleş için gerekli olan sağlık tedavisi Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın talimatı AK Parti Manisa Milletvekili Selçuk Özdağ’ın girişimleri ve takibi sonucunda Hacettepe 
Üniversitesi Hastanesinde başlatıldı.

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, AK Parti Manisa İl 
Başkanı Berk Mersinli ve yönetimi 
ile Mesir Tabiat Parkı’nda 
düzenlenen kahvaltıda bir araya 
geldi. Yaptığı çalışmaları parti 
yönetimine anlatan Başkan Çerçi, 
şehrin vizyonunu değiştirecek 
projeleri bir bir hayata 
geçirdiklerini söyledi.

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi, AK Parti Manisa İl 
Başkanı Berk Mersinli ve il 
yönetimini ağırladı. Mesir Tabiat 
Parkı’nda düzenlenen kahvaltı 
programına Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, AK 
Parti Manisa İl Başkanı Berk 
Mersinli ve AK Parti Manisa İl 
Yönetim Kurulu Üyeleri katıldı. 
Partililere Yunusemre Belediyesi 
tarafından yapımı tamamlanan ve 
devam eden projeler hakkında 
bilgi veren Başkan Çerçi, 
Manisa’nın en büyük ve en fazla 
göç alan ilçesi olan 
Yunusemre’nin sorunlarını 
bildiklerini, bu sorunlara çözüm 
olacak projeler ürettiklerini 
aktardı.

BAŞKAN ÇERÇİ’Yİ KUTLADI

Düzenlenen programda konuşan 
AK Parti Manisa İl Başkanı Berk 
Mersinli ise, il teşkilatı olarak 
Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi’nin pekçok 
güzel projeye imza attığını 
söyledi. Başkan Çerçi ve ekibini 
kutlayan Mersinli, “Mehmet 
Başkanımız göreve başladığı 
günden bu yana Yunusemre’nin 
kaderini değiştirecek projelere 
imza atıyor. Gerek altyapısı 
gerek üstyapısı ile şehrimize 
yeni bir vizyon kazandırıyor. 
Belediyecilik alanında da 
Yunusemre Belediyesi’nin 
ilerleyen zamanlarda rol model 
bir belediye olacağına 
inanıyorum. Biz başkanımızın 
vizyonuna ve çalışmalarına 
inanıyoruz. Her zaman onun 
yanındayız” diye konuştu. 
Konuşmaların ardından 
Yunusemre Belediye Başkanı 
Dr. Mehmet Çerçi ve AK Parti 
Manisa İl Yönetimi hatıra 
fotoğrafı çektirdi

(Haber Merkezi)

“ŞEHRİMİZİN YARINLARINI 
DÜŞÜNÜYORUZ”

Yönetimde 4 yılı geride bırakmaya 
hazırlanırken güzel hizmetler 
yapmanın mutluluğunu 
yaşadıklarını belirten Belediye 
Başkanı Çerçi, “2014 yılında göreve 
geldiğimizde şehrimizin geleceği ile 
ilgili ciddi kararlar almamız 
gerekiyordu. Yunusemre 
Manisa’nın en fazla göç alan ve en 
büyük ilçesi. Nüfusumuz geçen yıl 9 
bin kişi arttı. Biz göreve 
geldiğimizde Muradiye’nin nüfusu 6 
binlerdeydi. Şu anda Muradiye’de 
23 bin kişi yaşıyor. Çok fazla göç 
aldığımız için imar ve sanayi ile ilgili 
adımlar attık. Türkiye’ye örnek bir 
toplu konut hamlesi başlattık. 
Bunun yanında Gürle OSB Kent 
Projesi ile de sanayide çalışan 
kardeşlerimize yönelik adım attık. 
Toplamda 10 bin 500 konut inşa 
edeceğiz. Bunun yanında kentsel 
dönüşüm projemiz de bakanlıkta 
onay bekliyor. Küçük Sanayi Sitesi 
ile ilgili de çalışmalarımız başladı. 
Makyaj belediyeciliği değil 
şehrimizin yarınlarını düşünüyoruz” 
dedi.

BAŞKAN ÇERÇİ PROJELERİNİ ANLATTIYUNUSEMRE’DE ETKİN 
GÜLER YÜZLÜ HİZMET

İlçeye kazandırdığı hizmetler ile 
vatandaşların takdirini kazanan 
Yunusemre Belediyesi, sabah 
saatlerinde Halkla İlişkiler 
Müdürlüğü’ne taleplerini 
iletmeye gelen vatandaşlara 
kahvaltı ikram ediyor.
Yunusemre Belediyesi Halkla 
İlişkiler Müdürlüğü, 444 62 09 
numaralı Çağrı Merkezi, 0531 
390 37 27 numaralı whastapp 
ihbar hattı, 
bilgi@yunusemre.bel.tr adresi 
üzerinden vatandaşların sıkıntı ve 
taleplerini alırken; Kentli servisine 
gelen talepleri de yüz yüze 
karşılıyor. Yunusemre 
Belediyesi’ne gelerek taleplerini 
bildiren vatandaşlara simit, peynir 
ve çay ikramında bulunuluyor. 
Çalışmaya ilişkin bilgi veren 
Yunusemre Belediye Başkan 
Yardımcısı Şule Uygur, 
amaçlarının vatandaşlara en iyi 
hizmeti vermek olduğunu dile 
getirdi.Uygur, konuya ilişkin 
yaptığı açıklamada “Yunusemre 
Belediyemizin Halkla İlişkiler

 Müdürlüğü’ne bağlı Kentli 
Servisi’nde vatandaşlarımız ile 
sürekli beraberiz.

Burada bulunan 
arkadaşlarımız 
vatandaşlarımızdan gelen 
talepleri en doğru şekilde ilgili 
birimlere ileterek 
sonuçlanmasını sağlıyor. 
Çalışmalarımıza bir yenisini 
ekleyerek sabah saatlerinde 
çeşitli nedenlerle 
müdürlüğümüze başvuran 
vatandaşlarımıza simit, peynir 
ve çaydan oluşan kahvaltımızı 
ikram ediyoruz” dedi.

ENGELLİ VATANDAŞLARIN 
ULAŞIMI SAĞLANIYOR

Başkan Yardımcısı Uygur, 
belediyeye gelen engelli, hasta 
veya yaşlı olan vatandaşların 
da istedikleri yere ulaşımını 
sağladıklarını anlatarak şunları 
söyledi: 

“Zor durumda olan engelli 
yaşlı veya hasta olan 
vatandaşlarımızı araçlarımız 
ile gitmek istedikleri yerlere 
bırakıyoruz. Yunusemre 
Belediye Başkanımız Dr. 
Mehmet Çerçi’nin talimatları 
ile bu çalışmalarımızı 
yapıyoruz. 
Bizler başkanımız ve 
ekibimiz ile beraber bir 
aileyiz”

Belediyenin yaptığı 
hizmetlerde dolayı memnun 
olduklarını vurgulayan 73 
yaşındaki Şerife Tirit ise 
duygularını şu sözlerle 
anlattı: “Belediyemize 
geldim. Personellerin güler 
yüzü ve iyi niyeti ile 
karşılaştım. Bu kadar ilgiden 
dolayı çok mutluyum. Emeği 
geçenlere çok teşekkür 
ediyorum.”

(Haber Merkezi)

TBMM’de Dikkat Çekti

TBMM Plan ve Bütçe 
Komisyonu’nda 127 maddesi kabul 
edilen torba yasanın önümüzdeki 
hafta TBMM Genel Kurulu’na 
gelmesi beklenirken devam eden 
gündeme ilişkin maddelerle ilgili 
görüşmeler ara verilmeden devam 
ediyor. Zaman zaman tansiyonun da 
yükseldiği TBMM Genel Kurulunda 
bugün verilen aradan sonra MHP 
Genel Başkanı Devlet Bahçeli ile AK 
Partinin ülkücü kökenli 
Milletvekillerinden Doç. Dr. Selçuk 
Özdağ’ın birbirlerine yakın durmaları 
ve konuşmalarındaki içtenlik 
kulislerde en çok merak edilen ve 
konuşulan konulardan biri oldu.

TBMM’de Genel Kurul görüşmelerine ara 
verildiği sırada MHP Genel Başkanı Devlet 
Bahçeli ile AK Parti Manisa Milletvekili 
Selçuk Özdağ arasındaki yakınlaşma ve 
neşeli sohbet dikkat çekti. Her iki deneyimli 
siyasetçinin hangi konuyla ilgili görüştükleri 
siyasi kulislerde de merak uyandırırken 
konuyla ilgili herhangi bir açıklama gelmedi.

15 Temmuz hain darbe girişiminin ardından 
ve 16 Nisan’da gerçekleşen 
Cumhurbaşkanlığı Hükümet Sistemiyle ilgili 
Referandum öncesi ve sonrasında MHP 
Genel Başkanı Devlet Bahçeli’nin 
sağduyuluğu, duruşu ve siyasi liderliğiyle 
ilgili övgü dolu sözler kullanan Özdağ 
Bahçeli’ye teşekkür etmiş MHP Genel 
Başkanı Devlet Bahçeli’de konuşmalarında 
Selçuk Özdağ’dan bahsederken “İyi bir 
ülkücü” ifadelerini kullanmıştı.

(Haber Merkezi)

       Türk Yerel Hizmet Sen 
    6. Olağan Genel Kurulunu
             Gerçekleştirdi.

     Türkiye Kamu Sen’e bağlı Türk Yerel Hizmet Sen Manisa Şubesi, 6. Olağan Genel Kurulunu 
gerçekleştirdi. Teras 2’de gerekleşen genel kurula MHP Manisa İl Başkanı Erkan Öztürk, Türkiye 
Kamu Sen Manisa İl Temsilcisi Bekir Dağıstan ve üyeler katıldı. Divan Başkanlığına Bekir 
Dağıstan seçildi. Tek listeyle gerekleşen seçimde 2004’den 2012’ye kadar il temsilciliği 2012’den 
beri de şube başkanlığı görevini yürüten Mustafa Ali Algın yeniden başkanlığa seçildi.
Sendika olarak hiçbir zaman mücadeleden yılmadıklarını ifade eden Türk Yerel Hizmet Sen 
Manisa Şube Başkanı Mustafa Ali Algın bundan sonrada da aynı kararlılıkla yola devam 
edeceklerini kaydetti. Sendikaya emeği geçenlere protokol üyeleri tarafından plaket takdim edildi.  
Türk Yerel Hizmet Sen’in yeni yönetiminde Mustafa Ali Algın, Cem Özleyen, Fırat Özcan, Mehmet 
Kaleli, Mehmet Aksoy, Erol Kacar ve Musa Işık yer aldı.
(Haber Merkezi)

Gençlik Parkı Yenileme Çalışmaları

 Tüm Hızıyla Devam Ediyor
Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, yenileme çalışmaları devam eden Gençlik 
Parkında incelemelerde bulundu.
   Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik, yenileme çalışmaları süren Gençlik Parkında 
incelemelerde bulundu. İncelemeler esnasında Başkan Çelik’ e Belediye Meclis üyesi Mehmet Kavas, 
Başkan Yardımcısı Ulus Kotluca ve teknik personeller eşlik ettiler.Öğretmenler Evi karşısında yapılan 
Gençlik Parkının çok eski olması nedeni ile yıprandığını ifade eden Şehzadeler Belediye Başkanı Ömer 
Faruk Çelik “Şehrimize uzun yıllar boyunca hizmet vermiş olan bu Gençlik Parkımız, dönemin Belediye 
Başkanı olan Zafer Ünal ağabeyimizin döneminde yapılmış olan bir parktı. Bu vesile ile değerli 
Başkanımıza Manisamıza vermiş olduğu hizmetler nedeni ile çok teşekkür ediyorum. Ancak aradan 
uzun yıllar geçtiği için bu parkımız eskidi ve yıprandı. Ayrıca Büyükşehir Belediyesinin yapmış olduğu 
köprülü kavşak projesi nedeni ile parkın bir kısmı küçülmek durumunda kalmıştı. Bu nedenle 
Şehzadeler Belediyesi olarak bizde Gençlik Parkında bir yenilenmeye gitmiştik. Gençlik Parkının 
içerisinde kafeteryası, yürüyüş parkuru, basketbol ve voleybol sahası, çocukların rahatça oynaya 
bileceği oyun gurupları, fitness grupları ve yeşil alanların bulunduğu güzel bir proje hazırladık. Birde bu 
bölgede ciddi bir otopark sıkıntısı yaşanıyordu. Yaptığımız projede bunu da göz önünde 
bulundurmuştuk. Bu çalışma ile de parkın kenarlarında 52 araçlık bir otopark oluşturmuş olduk. Bu 
vesile ile birlikte bu mahallede ki otopark sıkıntısı bir nebze de olsa rahatlamış olacak. Toplam 1 Milyon 
500 bin liralık bir yatırım yapıyoruz. Bununla ilgili yapısal çalışmalarımız bir ay içerisinde 
tamamlanacak. Ardından da Park ve Bahçeler Müdürlüğümüz peyzaj çalışmalarını yaparak parkı 
güzelleştirecekler. Tüm bu çalışmaların ardından Gençlik Parkının yenilenmiş haliyle halkımızın 
hizmetine yeniden sunacağız. Yenilenen Gençlik Parkımız Şehzadelerimize çok yakışacak” dedi.


